
STRESZCZENIE Z ZEBRANIA ZARZĄDU PZKaj, 13.12.2022, WARSZAWA 
 
13 grudnia 2022 r. w Warszawie odbyło się siódme w kadencji 2021-2024 posiedzenie Zarządu PZKaj.  
W zebraniu uczestniczyło 10 członków Zarządu oraz zaproszeni goście. Zebranie odbyło się w formie 
hybrydowej i prowadził je prezes PZKaj G. Kotowicz. 
 
Główna księgowa I. Gajewska przedstawiła informacje dotyczące bieżącej sytuacji Związku  
i poinformowała, że na dzień posiedzenia Zarządu dotacje zostały zrealizowane w 90%. Dodała, że 
wkład własny do realizacji umów zostanie zrealizowany w 100% bez wykorzystania umów 
wolontariackich.  
Informacje zostały przyjęte. 
 
W dalszej części zebrania podjęto uchwałę o wykreśleniu z dniem 01.01.2023 r. ze struktur PZKaj na 
własny wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego Dojlidy z Białegostoku oraz podjęto uchwały  
o przyjęciu w poczet członków PZKaj Klubu Sportowego „DOJLIDY BIAŁYSTOK CANOE & KAJAK TEAM” 
i Stowarzyszenia Klubu Sportowego „WODNA BIAŁOŁĘKA” z Warszawy. 
 
W bieżących sprawach sportowych: 
- podjęto uchwałę dot. zatwierdzenia nominacji sędziów slalomu kajakowego na regaty 
międzynarodowe w sezonie 2023; 
- zatwierdzono kalendarz imprez slalomu kajakowego i kajak polo na 2023 rok. 
 
Następnie J. Sztuba przedstawił informacje z Ogólnopolskiego Zgromadzenia Kajak Polo, podczas 
którego wybrano Komisję ds. kajak polo na lata 2022-2024. Jednogłośnie zatwierdzono skład Komisji 
w osobach: J. Sztuba – przewodniczący, B. Okrasiński – sekretarz, M. Bugaj – zespół problemowy ds. 
sędziów, K. Kalina, D. Jarmarkiewicz, M. Śmiechowski, J. Muller. 
 
Kolejno wiceprezes U. Kühn przedstawiła informacje dotyczące konferencji podsumowującej sezon 
kajakarstwa powszechnego. W uzupełnieniu prezes przedstawił skład nowej Komisji Kajakarstwa 
Powszechnego wybranej na Nadzwyczajnym Zebraniu Sprawozdawczo-Wyborczym, ze względu na 
rezygnację U. Kühn z dalszego przewodniczenia. Jednogłośnie zatwierdzono nowy skład Komisji  
w osobach: W. Bigiel – przewodniczący, J. Leśniewski – wiceprzewodniczący, P. Jakubiec – członek ds. 
weryfikacji odznak, T. Kowalczyk – członek ds. logistyki, I. Książek – członek ds. organizacyjnych,  
M. Madzia – członek ds. szkoleń, A. Piusińska – członek ds. rozliczeń finansowych. 
 
Kontynuując posiedzenie prezes przedstawił propozycję na funkcję nowego koordynatora ds. walki  
z dopingiem i korupcją w sporcie, a zebrani jednogłośnie podjęli uchwałę o odwołaniu  
T. Wróblewskiego z funkcji oraz zatwierdzeniu M. Szymankiewicza na nowego koordynatora ds. walki 
z dopingiem i korupcją w sporcie. 

 
W sprawach różnych: 
- podsumowano pierwszą Galę Środowisk Kajakowych; 
- zatwierdzono dokooptowanie P. Traczewskiego do składu Zespołu ds. SUP; 
- przedstawiono informacje z realizacji umów sponsorskich; 
- poruszono i omówiono temat finansowania nieolimpijskich dyscyplin kajakowych; 
- przedstawiono informacje o nowym partnerze logistycznym Toyota Ukleja. 
 
 
Na tym zebranie zostało zakończone. 


